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Spørgsmål 

I Finansloven for 2014 fremgår et mål om inddrivelsesprocent på 110 pct. – vil ministe-

ren oplyse, hvad status er, og om ministeren forventer, at dette måltal bliver realiseret? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende svar fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Inddrivelsesprocenten for øvrige restancer, som relaterer sig til måltallet på 110 pct., er 

ved udgangen af juli 2014 opgjort til 64,2 pct.  

 

Måltallet blev i sin tid fastsat ud fra en forventning om, at EFI i 2014 var fuldt implemen-

teret og funktionsdygtigt for så vidt angår alle automatiske processer. Det er ikke tilfældet. 

Dels er selve systemimplementeringen forsinket, dels har datakvaliteten af de konvertere-

de data været ringere end forventet. Disse forhold er Skatteudvalget tidligere orienteret 

om i de kvartalsvise redegørelser om offentlige restancer. Kvalitetssikringen har højeste 

prioritet på inddrivelsesområdet for at sikre et korrekt fundament for den fortsatte ind-

drivelse, og der er allokeret betydelige ressourcer til opgaven. Måltallet for 2014 forventes 

ikke at blive realiseret.” 
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